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Protokół nr XIII 
z sesji Rady Miasta Rybnika z dnia 31 sierpnia 2011 r. 

 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2011 rok. 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 
6. Zmiana Uchwały Nr 797/LVI/2010 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2010 roku w sprawie 

podatku od nieruchomości na rok 2011.  
7. Opinia o lokalizacji kasyna gry. 
8. Przystąpienie do realizacji inwestycji pn.: „Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu 

„Moje Boisko – Orlik 2012” (boisko piłkarskie oraz boisko wielofunkcyjne wraz z zapleczem socjalnym)  
w Rybniku przy ul. Krzyżowej, na terenie Szkoły Podstawowej 34”. 

9. Utworzenie odrębnych obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. 

10. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
11. Zakończenie sesji. 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:00 otwarł obrady sesji Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 22 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne. 
 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
Protokoły z sesji z dnia 29 czerwca 2011 r. oraz 7 lipca 2011 r. zostały przyjęte bez uwag. 
 
O godz. 16:05 przybył Radny Wojciech Piecha. 
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta zaproponował zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie  
pkt 3 i 10. 
 
Przystąpiono do głosowania za zmianą porządku obrad: /Głosowanie 1/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 3 radnych 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
W związku z tym porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  
3. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2011 rok. /Głosowanie 2/ 
4. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. /Głosowanie 3/ 
5. Zmiana Uchwały Nr 797/LVI/2010 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2010 roku w sprawie 

podatku od nieruchomości na rok 2011. /Głosowanie 4/ 
6. Opinia o lokalizacji kasyna gry. /Głosowanie 5/ 
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7. Przystąpienie do realizacji inwestycji pn.: „Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu 
„Moje Boisko – Orlik 2012” (boisko piłkarskie oraz boisko wielofunkcyjne wraz z zapleczem socjalnym)  
w Rybniku przy ul. Krzyżowej, na terenie Szkoły Podstawowej 34”. /Głosowanie 6/ 

8. Utworzenie odrębnych obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. /Głosowanie 7/ 

9. Zakończenie sesji. 
 
3. i 4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2011 rok oraz zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
Miasta Rybnika. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił obydwa projekty uchwał wraz z autopoprawkami. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że obydwa projekty uchwał 
zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję.  
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika: „ Chciałem zapytać konkretnie o które działki chodzi w związku ze  
zwiększeniem budżetu na rozbudowę lotniska w Gotartowicach?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Musieliśmy wykupić jeszcze dodatkowe tereny, co jest 
związane z procedurą przy projektowaniu całego lotniska. Nie jest to jeszcze wszystko, ponieważ jadąc  
w kierunku Żor, to budynki, które są po prawej stronie za lotniskiem najprawdopodobniej również trzeba będzie 
wykupić, ale na razie teraz do tego programu, który chcemy zrealizować te wykupy powinny wystarczyć.” 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „ Czy to miasto będzie budować lotnisko czy 
będzie szukać jakiegoś inwestora?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Idea jest taka, abyśmy w ramach różnych możliwości 
finansowania tego zadania, czy w oparciu o partnerstwo publiczno – prywatne, czy w ramach założenia 
wspólnej spółki próbowali to zadanie zrealizować. Rozmawialiśmy na ten temat z Górnośląska Agencją 
Przekształceń Przedsiębiorstw, której organem założycielskim jest Minister Skarbu, który w najbliższym czasie 
ma ją przekazać do Marszałka. Nie do końca ma kto podjąć decyzję, co do wspólnego przedsięwzięcia. 
Zobaczymy jak to się wszystko poukłada. Albo będziemy szukać partnera, albo GAPP będzie jednym  
z partnerów tego całego zadania.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „ Chciałam zapytać o bilans koncertu Bryana Adamsa, który się 
udał, był bardzo piękny, miasto stanęło na wysokości zadania. Czy pokusiliśmy się o podliczenie kosztów  
i wydatków tego zadania? Nie mówiąc o tym, że była to darmowa reklama na całą Polskę.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Nie robiliśmy takiego szczegółowego bilansu. Zresztą tak jak 
Pani Radna sugeruje, ten bilans, gdyby policzyć całą promocję, byłby dodatni. To co musiały wykonać nasze 
służby przy organizacji koncertu, zrobiliśmy nie patrząc na koszty. Nie były one duże, zamykały się w granicach 
do 100.000 zł, ale podobna kwota nam wpłynęła za wynajęcie tego stadionu, także to się bilansowało,  
w związku z czym nie ponieśliśmy strat, a korzyści z promocji naszego miasta przy okazji tego koncertu były 
kolosalne.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rybnika na 2011 rok 
/Głosowanie 2/ 
Za –  22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika: „ Chciałem zapytać o remont 4 budynków znajdujących  się przy 
ul. Gen. Andersa na który przeznaczamy ok. 2 700 000 zł. W jednym budynku mieszczą się 4 mieszkania.  
Wg moich obliczeń 1 m2 kosztuje 4200 zł. Natomiast wiem, że są również budynki o konstrukcji drewnianej, 
które kosztują 2200 zł i są o wiele większym standardzie. Czy można przekonać konserwatora zabytków, że są 
to wyrzucane pieniądze.” 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Osiedle Gen. Andersa ma założoną tzw. białą kartę, 
gdzie nadzór konserwatorski jest dosyć duży i daleko ingerujący w to, co mamy wykonać. Na pewno koszty są 
większe, od remontu bloku z żelbetu, czy jakiegokolwiek budynku nie objętego nadzorem konserwatorskim. 
Jak Pan wie na te cztery budynki  mamy dofinansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego, teraz rozpoczyna 
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się proces przesiedlenia mieszkańców, ponieważ remont ten będzie kapitalny i również będzie obejmował 
wnętrze. Największe koszty są w demontażu.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
Miasta Rybnika /Głosowanie 3/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się - 0 
 
5. Zmiana Uchwały Nr 797/LVI/2010 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2010 roku w sprawie 
podatku od nieruchomości na rok 2011.  
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Dariusz Laska – Radny Miasta Rybnika: „ W jednym z punktów pojawia się stawka w wysokości 3,46 zł, 
którą zastępujemy stawką 4,27 zł. Czy to są widełki, które możemy stosować, czy też podnosimy dzięki temu 
cenę m2?”  
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta: „ To, o czym Pan Radny mówi, to są cytaty z dotychczasowych 
przepisów dot. ustawy. Wysoka Rada uchwaliła stawkę niższą od maksymalnej, która dalej obowiązuje.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 4/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
6. Opinia o lokalizacji kasyna gry.  
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „ Spółka, która będzie właścicielem tego 
kasyna ma siedzibę w Opolu, natomiast kasyno będzie zlokalizowane  w Rybniku. Jakie korzyści nasze miasto 
będzie miało z tego kasyna?” 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Korzyści będą wtedy, gdy Estrada Polska otrzyma 
zgodę Ministerstwa, którego decyzja poparta jest zazwyczaj tym, ile jest kasyn w zależności od liczby 
mieszkańców. Z tego co wiem, to Estrada Polska kilka takich propozycji przedłożyła Ministerstwu Finansów  
i nie ma jeszcze wiążącej decyzji. Wiem, że również wskazany jest Hotel Diament, w którym  Estrada Polska 
chciałaby usytuować kasyno, podobnie jak i w jednym z jastrzębskich hoteli. Nie ma jeszcze decyzji wiążącej 
czy kasyno powstanie w Rybniku. Spółka ta była również zainteresowana lokalizacją kasyna w naszych 
obiektach typu Arena czy Olimpa, wówczas w trakcie tych rozmów w których uczestniczyłam poruszano temat 
związany z kategoryzacją hotelu. Kasyno zlokalizowane  w naszym rejonie byłoby  kasynem, do którego 
przyjeżdżać będą mieszkańcy Czech i Słowacji, którzy bardzo często korzystają z tego typu rozrywek. 
Lokalizacja kasyna blisko granicy Czech i Słowacji była właśnie nadrzędnym argumentem Estrady Polskiej. 
Natomiast korzyści wynikające z lokalizacji kasyna na naszym terenie są następujące: jeżeli klient przyjeżdża  
z zewnątrz, to w tym wypadku wzrosną obroty różnego rodzaju obiektów począwszy od hotelu, skończywszy na 
obiektach gastronomicznych, czy nawet sklepach, które również świadczyłyby oferty.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Gdyby kasyno rzeczywiście powstało w naszym mieście, w tym 
wypadku są to na pewno nowe miejsca pracy, a co za tym idzie, podatek dochodowy od wynagrodzenia od 
pracowników, gdzieś ok. ponad 50% z tego zapłaconego podatku zostaje  w naszym mieście. Kolejną korzyścią 
jest cząstkowy udział w podatku CIT.” 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 5/ 
Za – 20 radnych  
Przeciw – 2 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 
 
O godz. 16:45 wyszedł Radny Benedykt Kołodziejczyk. 

7. Przystąpienie do realizacji inwestycji pn.: „Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu 
„Moje Boisko – Orlik 2012” (boisko piłkarskie oraz boisko wielofunkcyjne wraz z zapleczem socjalnym)  
w Rybniku przy ul. Krzy żowej, na terenie Szkoły Podstawowej 34”. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „Chciałem wyrazić radość, że udało się doprowadzić do tego etapu 
kolejny projekt orlika. Uważam, że w Rybniku boisko wielofunkcyjne jest bardzo potrzebne.” 
 
Michał Chmieliński – Radny Miasta Rybnika: „ Podwójną korzyścią tego projektu będzie możliwość 
zainstalowania przenośnego sezonowego lodowiska, za co bardzo dziękuję.” 
 
Kazimierz Salamon – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Myślę, że jest to wspaniały prezent dla uczniów 
tej szkoły, z okazji 20 – lecia jej powstania.” 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika zapytał o koszty budowy boiska.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Źródła finansowania tego zadania się nie zmieniły: budżet 
państwa 330.000 zł, Marszałek 330.000 zł, miasto 330.000 zł. Później następuje rozstrzygnięcie w formie 
przetargu. Moim zdaniem jeżeli chodzi o infrastrukturę towarzyszącą, to orlik został dosyć kiepsko 
zaprojektowany. Mam na myśli pomieszczenia zwane szatnią. Natomiast korzyścią jest fantastycznie 
zaprojektowane zaplecze znajdujące się bardzo blisko lokalizacji tego boiska, czyli całe zaplecze będzie mogło 
być w budynku szkolnym, nie trzeba będzie budować dodatkowego zaplecza, które jest w projekcie, co obniży 
koszty. Montaż wyniesie prawie 1 mln zł., z tego trzeba 230 000 zł w postaci VATu odprowadzić. Praktycznie 
tyle ile dostaniemy z ministerstwa, tyle będziemy musieli do Ministra Finansów odprowadzić. W sumie bilans 
się opłaca, dlatego że ta infrastruktura jest zdecydowanie bogatsza niż boiska, które budujemy w granicach ok. 
300.000 zł.” 
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika zapytał czy za klika lat będzie możliwość budowy nowych 
orlików w  Rybniku. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Na pewno będziemy chcieli inwestować i dokończyć cały 
kompleks sportowy przy dawnym technikum górniczym, na pewno boisko jest potrzebne przy II LO, przy 
szkołach podstawowych nr 1, 13, 27. Moim zdaniem to jest najlepsza i najtańsza inwestycja, jeżeli chodzi  
o danie szansy wyżycia się młodym ludziom. Niestety mamy przykre doświadczenia, że w godzinach 
wieczornych nie zawsze na tych boiskach odbywają się zawody sportowe, to są trochę inne zawody, o których 
byśmy chcieli zapomnieć, albo żeby ich w ogóle tam nie było. Dochodzi czasem do dewastacji. Straż Miejska za 
zadanie dostała objeżdżanie tych wszystkich obiektów oraz ich kontrolowanie.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „ W nawiązaniu do wypowiedzi Pana Radnego Chmielińskiego 
chciałabym uzyskać zapewnienie, że jeżeli na orliku będzie przenośne lodowisko, to nie zniknie czasowe 
lodowisko, które dotąd było budowane przy Zespole Szkół Ekonomiczno – Usługowych na Nowinach cieszące 
się bardzo wielkim powodzeniem, do którego jest bardzo dobry dojazd nawet komunikacją miejską.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ W budżecie mamy zapewnione środki na ten rok i będziemy 
organizować przetarg na lodowisko, które było przy Zespole Szkół Ekonomiczno – Usługowych, także bądźmy 
dobrej myśli.” 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika poinformował, że Boisko Orlik w Niedobczycach jest najbardziej 
obleganym  obiektem w dzielnicy, na którym do późnej nocy odbywają się zawody, a także organizowane są 
róże imprezy. 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 6/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
8. Utworzenie odrębnych obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do 
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. 
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 7/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta przekazał informacje na temat pism, które wpłynęły do 
Rady Miasta: „W dniu 25 lipca br. wpłynęła skarga Wojewody Śląskiego  do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego na uchwalę Rady Miasta Rybnika nr 104/VII/2011 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie 
uchwalenia zmian miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Rybnika. W dniu 16 sierpnia 
wpłyną odpis postanowienia dotyczącego umorzenia postępowania sprawy ze skargi Lechosława Spisaka na 
uchwałę Rady Miasta Rybnika  z dnia 16 września 2009 r. w sprawie regulaminu przewozu. W dniu 24 sierpnia 
br. Prezydent Miasta przedłożył zarządzenie nr 434/2011 Prezydenta Miasta Rybnika z dnia 23 sierpnia 2011 r. 
w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu i planów finansowych samorządowych instytucji 
kultury oraz kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej miasta Rybnika za pierwsze półrocze 2011 r. 
Informacja została również udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej. W dniu 12 sierpnia wpłynęło 
pismo Kompani Węglowej a w dniu 23 sierpnia pismo PEC w Jastrzębiu – Zdroju w sprawie zaopatrzenia 
mieszkańców miasta w ciepło. Pisma skierowałem do Komisji Gospodarki Komunalnej. Zarządu Głównego 
Polskiego Związku Niewidomych zwrócił się o rozpowszechnienie filmu „N jak niewidomy, czyli jak pomóc 
osobie z dysfunkcją wzroku”. Film prezentowany będzie na Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, na którą już 
dzisiaj zapraszam. Osoby zainteresowane filmem informuję, że płyta i adres strony internetowej dostępne biurze 
rady. Zachęcam wszystkich do zapoznania się z tym materiałem. W dniu 28 lipca br. do wiadomości wpłynęło 
pismo Wspólnoty Mieszkaniowej w sprawie zalewana piwnic w kamienicy przy ul. Gliwickiej. W dniu 28 lipca 
br. wpłynęło pismo Pana Wiesława Sienkiewicza w sprawie utrudnień ruchu na ul. Reymonta. Pismo 
skierowałem do Prezydenta Miasta. Odpowiedz w tej sprawie został już udzielona wnioskodawcy. W dniu  
12 sierpnia Prezydent miasta przekazał do Rady Miasta wniosek Klubu Sportowego „ROW” Rybnik  
w likwidacji o wyrażenie zgody na używanie nazwy Rybnik. Sprawę przekazałem do Komisji Samorządu  
i Bezpieczeństwa.” 
 
Andrzej Wojaczek o godz. 17:00 zamknął obrady sesji Rady Miasta. 

 
Protokołowała: Ksenia Hałacz 
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Wyniki głosowań: 
 
/Głosowanie 1/ 
Za – 19 radnych 
Przeciw – 3 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Przeciw 
10. Piotr            Kuczera,PO,Za 
11. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
12. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
13. Dariusz          Laska,PO,Przeciw 
14. Jan              Mura,BSR,Za 
15. Szymon           Musiol,PO,Za 
16. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
17. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
18. Jozef            Piontek,BSR,Za 
19. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
20. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
21. Krzysztof        Szafraniec,PO,Przeciw 
22. Henryk           Wilk,BSR,Za 
23. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
 
/Głosowanie 2/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Za 
10. Piotr            Kuczera,PO,Za 
11. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
12. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
13. Dariusz          Laska,PO,Za 
14. Jan              Mura,BSR,Za 
15. Szymon           Musiol,PO,Za 
16. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
17. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
18. Jozef            Piontek,BSR,Za 
19. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
20. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
21. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
22. Henryk           Wilk,BSR,Za 
23. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
 
/Głosowanie 3/ 
Za  - 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Za 
10. Piotr            Kuczera,PO,Za 
11. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
12. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
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13. Dariusz          Laska,PO,Za 
14. Jan              Mura,BSR,Za 
15. Szymon           Musiol,PO,Za 
16. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
17. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
18. Jozef            Piontek,BSR,Za 
19. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
20. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
21. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
22. Henryk           Wilk,BSR,Za 
23. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
 
/Głosowanie 4/ 
Za – 23 radnych 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Za 
10. Piotr            Kuczera,PO,Za 
11. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
12. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
13. Dariusz          Laska,PO,Za 
14. Jan              Mura,BSR,Za 
15. Szymon           Musiol,PO,Za 
16. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
17. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
18. Jozef            Piontek,BSR,Za 
19. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
20. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
21. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
22. Henryk           Wilk,BSR,Za 
23. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
 
/Głosowanie 5/ 
Za – 20 radnych  
Przeciw – 2 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Przeciw 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Za 
10. Piotr            Kuczera,PO,Za 
11. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
12. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
13. Dariusz          Laska,PO,Za 
14. Jan              Mura,BSR,Za 
15. Szymon           Musiol,PO,Za 
16. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
17. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
18. Jozef            Piontek,BSR,Za 
19. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
20. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
21. Krzysztof        Szafraniec,PO,Przeciw 
22. Henryk           Wilk,BSR,Za 
23. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
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/Głosowanie 6/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw- 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Za 
9. Piotr            Kuczera,PO,Za 
10. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
11. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
12. Dariusz          Laska,PO,Za 
13. Jan              Mura,BSR,Za 
14. Szymon           Musiol,PO,Za 
15. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
16. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
17. Jozef            Piontek,BSR,Za 
18. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
19. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
20. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
21. Henryk           Wilk,BSR,Za 
22. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
 
/Głosowanie 7/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw –  0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt          Gajda,BSR,Za 
6. Anna             Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
8. M. Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Za 
9. Piotr            Kuczera,PO,Za 
10. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
11. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
12. Dariusz          Laska,PO,Za 
13. Jan              Mura,BSR,Za 
14. Szymon           Musiol,PO,Za 
15. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
16. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
17. Jozef            Piontek,BSR,Za 
18. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
19. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
20. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
21. Henryk           Wilk,BSR,Za 
22. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


